

REFERENCE : V 515

VILLA

Surface : 500 m²

Surface area : 500 sqm

Surface terrain : 5000 m²

Ground Size : 5000 sqm

Proximité du palais en voiture : 17
min

*Nearby from the palais by car : 17
min*

Location saisonnière et congrès
Vacation rentals and congresses



VILLA

Villa grand standing

High standing villa

Mougins, dans un domaine prestigieux et sécurisé, magnifique villa contemporaine d'environ 659 m² composée de 5 chambres en suite, un grand salon avec double hauteur sous plafond, un espace détente à aménager ainsi que d'un toit terrasse avec jacuzzi et vue sur la baie de Mandelieu. Terrain d'environ 5000m² avec une piscine miroir avec pool house équipé. Garage 4 voitures et appartement de gardiens. Idéal évènements (150 personnes maximum) et tournages.

Mougins, in a prestigious and secured domain, magnificent contemporary villa of approximately 659 sqm composed of 5 bedrooms en suite, a large living room with double height under ceiling, a relaxation area to be arranged as well as a roof terrace with jacuzzi and view on The bay of Mandelieu. Land of about 5000 sqm with a swimming pool mirror with pool house equipped. Garage 4 cars and apartment of caretakers. Ideal events (150 people maximum) and shootings.

PRESTATIONS / SERVICES

Chambres / *Bedrooms* : 5

Lits doubles / *Double beds* : 6

Douches / *Showers* : 6

Bains / *Baths* : 2

WC / *WC* : 7

Accès internet / *Internet acces*

Climatisation / *Air conditioning*

Cuisine d'été / *Summer kitchen*

Parking / *Parking* : 15

Pool-house / *Pool-house*

Salle de cinéma / *Movies room*









